
Beste ouder(s)/verzorger(s) van De Hoge Ven,

Na het vertrek van Tim van Wordragen heeft Marieke van Duin, met ondersteuning van Roel
de Vries de directievoering van de onderwijsafdeling van De Hoge Ven voor haar rekening
genomen.

We hebben de afgelopen periode, samen met team en de medezeggenschapsraad, benut
om te onderzoeken welke vorm van aansturing dan wel welk profiel gewenst is bij De Hoge
Ven. Hierna is de sollicitatieprocedure opgestart.

De sollicitatieprocedure voor de directievoering van De Hoge Ven is nu afgerond. De
benoemingsadviescommissie heeft Marieke van Duin (in dienst bij Blosse) en Annika
Bregman (in dienst bij Surplus) voorgedragen als duo-directie van De Hoge Ven.
Het College van Bestuur heeft dit advies overgenomen. Beide directieleden houden hun
benoeming bij hun eigen bestuur. Marieke van Duin wordt gedetacheerd bij Surplus en
Annika Bregman bij Blosse. Op deze manier zijn beide besturen gelijkwaardig
vertegenwoordigd op De Hoge Ven. De opvangafdeling van De Hoge Ven valt onder
verantwoordelijkheid van Anne-Rose Stout (in dienst bij Blosse). Anne-Rose rondde onlangs
de opleiding tot schoolleider basisbekwaam af. Gedrieën zullen zij met ingang van 1
september 2023 de directie van kindcentrum van De Hoge Ven voeren.

Wij zijn heel blij met deze uitkomst. We hebben er alle vertrouwen in dat onder leiding van
Marieke, Annika en Anne-Rose en met de betrokkenheid van het team en de ouders er een
mooie doorontwikkeling voor kindcentrum De Hoge Ven in het verschiet ligt.

Jeanette de Jong en Marita Schreur
College van Bestuur Blosse en Surplus


